
Protokoll Sektionsmöte 1
Sal: HB1
Tid: 17:30
Datum: 2024-09-26
Mötesordförande: Annika Hilmersson
Mötessekreterare: David Löwenberg

1. Mötets öppnande
Louise Nordanstig öppnar mötet.

2. Val av
a. mötesordförande

Louise Nordanstig nominerar Annika Hilmersson till mötesordförande som
presenterar sig själv. Hon går tredje året på kandidaten, sitter i SNTD och har suttit
som ordförande i TDjobb.

b. mötessekreterare
Annika Hilmersson nominerar David Löwenberg till mötessekreterare som
accepterar nomineringen. Mötet väljer in David Löwenberg till mötessekreterare.

c. två justeringspersoner tillika rösträknare
Annika Hilmersson nominerar Ella Blom och Linnea Yu Hammarsten.
Ella och Linnea antar nomineringen och väljs in till justeringspersoner tillika
rösträknare.

3. Föregående mötesprotokoll
Inga synpunkter eller frågor på tidigare mötesprotokoll. Mötet �nner det behörigt anslått.

4. Mötets behöriga utlysande
Annika Hilmersson frågar ommötets behöriga utlysande. Mötet �nner det behörigt utlyst.

5. Fastställande av mötesordning



Lovisa säger att mötesordningen kan hittas i reglementet på hemsidan och förklarar sedan
mötesordningen.
Mötesordningen godkänns.

6. Fastställande av dagordning

Lovisa yrkar på att lägga till ett meddelande från p.r.o.sex.
Punkten läggs till.
Annika Hilmersson frågar ommötet kan rösta in ändringarna.

Mötet röstar igenom ändringarna.

7. Adjungeringar
Andreas Dagman och Daniel Nilsson är inte medlemmar i TD-sektionen.

Mötet adjungerar in Andreas och Daniel.

8. Meddelanden
a. Programansvarig

Andreas Dagman tackar för att han �ck komma på mötet. Han hoppas att allt
fortsätter som det gjort tidigare och berättar att det är berikande för TDmed styret,
de gör ett lysande arbete. Sektionen ska jobba vidare som vanligt och det är kul att
få jobba med alla.

b. Studievägledare
Andreas Dagman håller meddelandet, Studievägledaren Anders Ankén är
studenternas närmaste stöd, han har tystnadsplikt, är sympatisk, kunnig och
närvarande människa. Andreas tipsar om att prata med Anders om vilka problem
man kan tänkas ha.

c. Kårledningen
Martin Klasa är TDs kårkontakt, i kårledningen sitter studenter som jobbar heltid
med att utveckla kåren. Han är Husansvarig. De har yttersta ansvaret och
samarbetar med TD styret. Han berättar om vad som händer i kåren och på
campus. Kontakta Martin om ni har frågor. Han berättar om kårens arbete och om
nya förslag i verksamhetsplanen. Han informerar om kårappen och uppmuntrar
feedback. Han informerar även om att LV2 i LP2 blir det 150 års jubileum, då



kommer det att ske en mängd festligheter. Martin berättar om Kåren 2040, deras
nya vision.

d. Inspektor

Mikael Linén välkomnar alla nya och att alla föreningsaktiva ska njuta av denna tid,
Mikael hänger med i bakgrunden ifall behovet uppstår. Mikael har koll på vad som
händer på TD från ett långsiktigt perspektiv.

e. TD-styret
Louise tackar hela sektionen för en jättebra mottagning. Tänk på att städa efter er i
köket, speciellt när man diskar matlådor.

Louise välkomnar alla i ettan, han tackar hela sektionen för mottagningen. Hon
pratar om kontakt med kåren, verksamhetsplaner och budget. Hon påminner alla
om att hålla rent i köket och att alla ska bidra, städa extra omman diskar sin
matlåda, och att en städlista �nns på kylskåpet nu. Sedan påminner han om att det
alltid går att kontakta SAMO. Louise nämner att sektionsbilen BILTD försvinner
snart och att styret jobbar på lösningar.

En hyllning till BILTD spelas.

f. SNTD
EbbaWeyler hoppas det går bra med plugget och påminner om att SNTD alltid
�nns där för studenterna i studierelaterade frågor. De har även satt upp en
åsiktslåda på våningen.

g. TDjobb
Amelie Russberg presenterar TDjobb och informerar om att det kommer ske ett
extra inval för 3 ledamotsposter i TDjobb. Hon uppmanar sektionen att
självnominera sig. Amelie berättar även om att TDjobb har fått chansen att vara
med i ZMART-mässan i år tillsammans medM och Z. Mässan är ett bra tillfälle att
komma i kontakt med intressanta företag som erbjuder jobb, sommarjobb, exjobb
och traineeprogram. Hon påpekar att det är mycket viktigt att sektionen visar sig på
mässan.

h. TDlaget
Visar en �lm.



Elin Dahl berättar om skidresan 2025. Informerar även om pub ikväll och
fredagspass imorgon.

i. TDnollK
Wallinder tackar alla Phaddrar och Nymble för mottagningen.
Visar �lm.

Simon Råbe ansluter till mötet. Mötet adjungerar in Simon.

j. prosex.
Astrid Eriksson tackar alla Nymble för en rolig mottagning. Hon informerar om
gasque sittning med A-sex den 17e oktober.
Visar �lm.

k. JämTD
Isabell Lahti tackar för mottagningen och ser fram emot kommande arr. För att
hålla koll framåt tipsar hon om att följa JämTD på Instagram.

l. RecruiTD
Visar att det �nns.

m. Valberedningen
Lovisa berättar att året börjar gå mot sitt slut för Valberedningen 23/24. Tackar för
ett fantastiskt år och ser fram emot att se vilka som blir nästa valberedning. Hon
uppmanar alla att självnominera sig.
Valberedningen visar �lm. `

n. TDrädgårdsTDomTDarna
Ingen från TDrädgårdsTDomTDarna är närvarande men har lämnat ett
meddelande.
TDrädgårdsTDomTDarna är en grupp med oändlig potential. Matilda
Sternhufvud vill gärna föra över stafettpinnen till någon taggad.

o. Ka�ekommiTDén
Noa påminner om glögpubb den 19 december.

p. 500 bärs



Daniel och Filip vann förra årets TD-mästerskap i Beerpong, de säger till alla att
boka upp den 10 oktober och anmäla sig.
Visar �lm.

q. StolpskotTD
En korpenförening i fotboll för alla nivåer, kommer snart komma ut mer info om
att gå med.

r. Anton och Victor
Berättar om värdet av en bil särskilt för kommittéerna. De har planer för en ny
elektrisk bil vilket de kommer att betala själva för och hyra ut till sektionen. De vill
höra förslag och åsikter av sektionen.
Hugo Kangas påpekar om riskerna för Anton och Victor privat ekonomiskt och att
alla ska veta vad de ger ser inn på.
Anton och Victor tycker det är roligt med bilar och eget företagande och är
medvetna om riskerna.
Lovisa frågar varför Alten har avslutat kontraktet om det går möjligtvis att dela en
ny bil med Z.
Axel frågar om vi kan dela bil medM.
Emma undrar om vi kan samarbeta med andra kommittéer på campus där vi kan
dela bil vid behov. Hon tar upp Chalmers ballongförening som har en bil.
Lovisa uppmuntrar TDjobb att kontakta alumner om nya samarbeten. Hon har
också en idé att be IT-sektionen om pengar.

s. p.r.o.sex
Det var bättre förr.

9. Verksamhetsplaner
a. TD-Styret

Annika Hilmersson ber Louise Nordanstig läsa upp TD-styrets verksamhetsplan
vilket Louise gör.
Annika öppnar upp för frågor.
Hugo undrar vad planen blir för att nya studenter kommer till sektionen.
Lovisa Thim berättar ommötet med NollK angående �er poster i NollK. Vi
försöker få reda på mer information och det kommer diskuteras mer under året
Lovisa Ljungdahl frågar vad Vinden kommer användas till.
Gustav svarar att det blir en designstudio.
Rickard undrar om det kommer bli en ny sektionslokal.



Gustav: Oklart. Maskins Vinden ska �yttas till andra sidan maskingården där det
även kommer bli ett nytt kök som TD kan få använda.
Astrid frågar vilka som blir medlemmar i sektionen.
Louise Nordanstig förklarar att de som går tvåan och trean på Design och
Produktutveckling kommer att vara kvar på H-sektionen, men de cirka 80 stycken i
ettan blir del av TD-sektionen.
Styret förtydligar att planerna i nuläget är preliminära.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

b. TDjobb
Annika Hilmersson ber Amelie Russberg att läsa upp TDjobbs verksamhetsplan
vilket Amelie gör.
Annika öppnar upp för frågor.

Mötet godkänner verksamhetsplanen.

c. SNTD
Annika Hilmersson ber EbbaWeyler att läsa upp SNTDs verksamhetsplan vilket
Ebba gör.
Annika öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

d. JämTD
Annika Hilmersson ber Isabell Lahti att läsa upp JämTDs verksamhetsplan vilket
Isabell gör.
Annika öppnar upp för frågor. Mötet godkänner verksamhetsplanen.

10. Budget
a. Budget

Anton Betsgren går igenom budgeten uppifrån och ner.

Hugo frågar vad 700 kronor i övrigt kommer ifrån?
Det var koppmålardagen.
Sixten undrar om BILTD intäkter
Anton förklarar att det är intäkter och utgifter hittills.
Lukas frågar om det har varit diskussion om att ta bort feskarstippendiet och
koppmålardagens budget vilket Anton har gjort.



Mötet godkänner budgeten för verksamhetsåret 24/25.
Anton går även igenom nulägesrapporten.

11. Propositioner
Det är inga propositioner idag.
Louise Nordanstig yrkar på �kapaus i 15 minuter.

12. Motioner
Två motioner har kommit in. Motionerna gäller en stadgeändring om ändring av tid för
invalet av TDJobb från Amelie Russberg och Annika Hilmersson, samt en motion om
reglementesändring om att införa en funktionärsgrupp vid namn KöksMäsTDarna.

Den första är om stadgeändring om tid för inval av TDjobb. Motionen presenteras av
Amelie. Stadgeändring skulle ge TDjobb än lättare övergångsperiod.

Annika nämner att en stadgeändring kräver två sektionsmöten att gå igenom. Hon öppnar
upp för diskussion.
Hugo undrar när ledamöter väljs in.
Amelie förklarar att de också kommer att väljas in samtidigt som ordförande i SM3.
Hugo frågar även om vi hållit en dialog med valberedningen.
Amelie motiverar att det kommer göras om ändringen går igenom.
Filip säger att det är värdefullt att skugga sin roll och det blir en smidigare övergång.
Lovisa undrar vilka som kommer ha ansvar under övergångsperioden.
Amelie: Gamla har ansvar men de nya kan vara med på möten osv.
Rickard undrar om gamla TDjobb kontaktar företag för nästa TDjobb.
Daniel upplyser att det kan bli problematiskt att det blir för lång tid att sitta med i ett
utskott.
Råbe undrar om söktrycket kommer minska för andra grupper som styret och det är risk
att styret inte fylls.
Syftet är att förhoppningsvis bli permanent med i Zmartmässan.
Amelie trycker på att det är viktigt med längre övergångsperiod
Embla undrar om resterande utskott också kanske skulle väljas tidigare.

Annika öppnar upp för diskussion.
Styrets åsikt är att vi röstar ja, men det är inte garanterat att vi gör det nästa möte. Det är en
provperiod och kommer värderas efter Zmartmässan.
Hugo tycker det verkar vettigt. TD vill satsa på sin arbetsmarknadsgrupp och sin ekonomi.



Lovisa tycker det låter klokt. Hon uppskattar om valberedningen är med i diskussionen.
Annika säger att M och Z uppmuntrar att TDjobb väljs in tidigare för att möjliggöra bättre
samarbete.
Astrid påpekar att aspperioden kommer ändras.
Hugo säger att man ska inte bara göra någonting bara för att det funkar för större sektioner.

Mötet godkänner motionen.

Motionen om reglamentesändring: KöksMäsTDarna presenteras av SixtenWik. De vill
starta en funktionärsgrupp som vill rusta upp mys och vill göra det mer trivsamt på
våningen. Bland annat köpa in mer bestick. “Gör mys mysigt igen”
De visar en �lm.

Annika öppnar upp för frågor till motionären.
Hugo frågar var pengarna kommer ifrån.
Det är styrets budget och Sixten berättar om sina planer att köpa in utrustning för en billig
peng.
Hugo undrar vad SAMO tycker om funktionsgruppen
SAMO tycker förslaget låter bra och uppskattar initiativet.
Anton säger att det �nns med i budgeten.
Axel frågar hur det tänker lösa disksituationen.
Motionärerna tycker alla får hjälpas åt på den fronten.
Hugo frågar om deras framtidsvision för gruppen.
Vilgot diskuterar att det är osäkert, men det skulle kunna bli startet för ett rustmästeri
Axel undrar varför det är ett stort M i namnet.
EmmaWallin påpekar också att det kan leda till en bra övergång för rustmästeri.
Nicki vill vara med direkt.

Annika öppnar upp för diskussion
Styret är positiva
Hugo är skeptisk och tycker inte att det inte borde vara med i reglementet. Det kanske
borde vara mer som StolpskoTD
Axel tycker om idén, tror inte det kommer skada men att det inte kommer att lösa
diskproblemet.
Rickard håller med Axel.
Filip kastar smuts och skyller på att ka�ekomiteen är roten av problemen.
Råbe håller med Hugo och påpekar att det �nns risk att inget kommer att förstå vitsen med
det i reglementet om fem år.



Sixten säger att han kommer värdera gruppens arbete och återkommer nästa år, och att det
kommer bli lätt att ta bort gruppen i fallet där den känns onödig.
Nicki tycker det är viktigt med några med ansvar framförallt nästa år.

Mötet godkänner motionen.

13. Inval
Louise berättar vad inval är och hur det går till.
Alla anmäler sig i deltagarlistan igen.

a. Lekmannarevisorer
Louise nominerar Fabian Fällman, Linn Pihlblad, Anna Sjöberg, Lova Andersson,
Lovis Lindquist och Stella Freden som godtar nomineringarna.

De nominerade presenterar sig själva.

Annika öppnar upp för frågor.

Cesar frågar om deras favoritlek.
Roliga svar.
Axel frågar vem deras favoritman är.
Ida frågar om deras favoritvaluta.
Vilgot är ny�ken på vad lekmannarevisorerna har för favoritfort.
Johan frågar om det sitter någon mellan raderna i salen.

De nominerade lämnar rummet.

Annika Hilmersson öppnar upp för diskussion.
Styret yrkar på att välja in alla i grupp. Mötet Godkänner.

Mötet väljer Fabian Fällman, Linn Pihlblad, Anna Sjöberg, Lova Andersson, Lovis
Lindquist och Stella Freden till lekmannarevisorer. Beslutet va enhälligt

b. Valberedning
Jonna Stenlund meddelar att de har valt att nominera Alexander Johansson till
ordförande i valberedningen 24/25. Alexander godtar nomineringen.



Alexander presenterar sig själv. Alex är 21 och går i trean. Han är redo att göra
kompromisser. Tycker hans erfarenhet av att inte varit i någon kommitté är positivt
då han har ett neutralt perspektiv.

Annika Hilmersson öppnar upp för frågor.
Kangas undrar vem Alexs favorit Wahlgrenare är.
Alex: Benjamin.
Lovisa frågar om favoritvalen.
Det är Vladimir.

Alexander lämnar rummet.

Fabian läser upp valberedningens motivering.

Annika öppnar upp för diskussion.
Mötet väljer enhälligt in Alexander Johansson som ordförande i Valberedningen
24/25.

Daniella läser upp valberedningens nomineringar till ledamöter. Det är Ella
Enström, Cesar Molin, Sigvard Lindell och EmmaWallin

Annika frågar om det är någon mer som vill nominera sig. Olof Skruf och Filippa
Zäll självnominerar sig.

De nominerade går fram som grupp och presenterar sig själva.
Emma är taggad på ett livligt arbete.
Olof går i ettan tycker det låter roligt med intervjuer.
Filippa går i tvåan och är taggad på att pussla ihop kommittéerna.
Cesar går i tvåan och tycker det låter som ett roligt och viktigt arbete för sektionen.
Ella och Sigge kunde inte närvara men har skickat meddelanden.

Annika öppnar upp för frågor.
Kangas frågar hur pateterna kommer försöka vara opartiska.
Emma och Cesar kommer försöka vara medvetna om sina partiska tankar.
Lova frågar vad favoritredningen är.
Majstärkelse.
De nominerade lämnar rummet.



Valberedningen läser upp sina nomineringar. Annika Hilmersson öppnar upp för
diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Ella Enström, Cesar Molin, Sigvard Lindell, EmmaWallin,
Filippa Zäll och Olof Skruf till Valberedningen 24/25. Beslutet var enhälligt.

c. TDjobb
Det �nns totalt 3 lediga platser i TDjobb. Vanligtvis väljs de in i SM4 och det har
inte skett några intervjuer med valberedningen.
Annika frågar om det �nns några nomineringar?
Fabian Rudmo nominerar sig själv.
Fabian presenterar sig själv, han vill vara hjälpsam och är taggad på TDjobb.
Annika öppnar upp för frågor.
Amelie: Vad ville du jobba med när du var liten?
Fabian: Formel 1 förare.
Jobbigaste du vet?
Fabian: Jobba på coop.
Drömsamarbete?
Fabian: Apple.

Fabian lämnar rummet.
Annika öppnar upp för diskussion.

Mötet väljer enhälligt in Fabian Rudmo till TDjobb 24/25. Beslutet var enhälligt.

14. Övriga frågor
Daniel undrar om styret är med i beerpongturnering.
Styret ger blandade svar.

15. Mötets avslutande
Louise tackar alla som kommit på mötet och påminner om pub på Loftet efteråt.
Annika Hilmersson förklarar mötet avslutat.



Justeringspersonernas underskrifter

Linnea Yu Hammarsten:

_______________________________________________

Ella Blom:

_______________________________________________


